
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 16. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 230
Kan ministeren bekræfte beregningerne i AE-rådets undersøgelse af 14. janu-
ar 2017, som viser, at der er blevet 10.000 flere fattige børn som følge af kon-
tanthjælpsloftet og deler ministeren AE-rådets vurdering af, at dette tal vil sti-
ge voldsomt, såfremt kontanthjælpsloftet fastholdes? Der henvises til AE-rå-
dets analyse "Rekordmange børn er under fattigdomsgrænsen", jf. https://
www.ae.dk/analyser/rekordmange-boern-er-under-fattigdomsgraensen

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 5. februar 2018.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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